
Afriski zajtrk

17. oktobro je na GZSpotekal

Poslovnizajtrk, na katerem

so sezbroni pogovarjali 0

izkusnjah in moznostih po-

slovanja na trgih zahodne

Afrike: Gvineje Bissau,Gvineje

in Gambije. Udelezenci so se

strinjali, da bi trgi zahodne

Afrike lahko pomenili zanimiv

iuiv in poslovno priloznost

za slovenskapodjetja, morda

tudi v obliki ustanavljanja po-

slovnega konzorcija oziroma

interesne skupine.

Kaj borno delali V

letu 2013?

12. decembro je potekala 5.

seja skupsCineGZS,katere

gost je bil minister za pro-

vosodje in javno uprovo dr.

SenkoPlicanic,na seji paje

bilo predstavljeno porocilo 0

tekocem delu GZSin nacrt

dela za leto 2013.

SE
LjL Med 21. in 25. novembrom

je potekal ze 28. Siovenski

knjizni sejem, na katerem sta

nagrodi »knjiga leta« dobila

LojzeKovacicza Sporocila

v spanju - Resnicnost in dr.

Adolf Bibic za Zasebnistvo

in skupnost, PavleZidar pa

nagrodo »delo leta" za naj-

boljsi mladinski tekst Kukavicji

Mihec.

..,
Minister Zerjov no seji UO GZS

Na 9. seji Upravnega od-
bora GZS,ki je potekala 27.
novembra, so ciani z ministrom
Zerjavom razpravljali 0 nujnih
ukrepih, ki jih za izhod iz krize
zahteva in potrebuje sloven-
sko gospodarstvo. Na seji je
predsednik GZSmag. Samo
Hribar Milie uvodoma poudaril.
da razmere na svetovnem trgu

niso obetavne, upadanje do-
mace porabe in nizka investicij-
ska pricakovanja pa negativno
vplivajo tudi na poslovanje na
domacem trgu. Opozoril je,
da »ob spor programu rabimo
ambiciozen razvojni program«,
krpanje financne luknje z no-
vimi davenimi obremenitvami
na racun gospodarstva pa je

tvegana poteza brez ucinkov
na prihodke. Mag. Radovan
Zerjav je na seji izrazil zaskr-
bljenost »nad brezupno politi-
ko, ki ni sposobna sprejemati
odlocitev,« ter dodal, da zeli v
sodelovanju priti do konkretnih
ukrepov, ki bi jih uvrstil v '-i.
paket za spodbujanje gospo-
darstva.

19. novembra je GZSobiskala
gospodarska delegacija iz
brazilske zvezne drzave Ceara.
Poleg seminarja, ki je bil name-

njen predstavitvi poslovnih pri-
loznosti v zvezni drzavi Ceara,
so se predstavniki slovenskih
podjetij udelezili tudi nefor-

malnih pogovorov z brazilskimi
poslovnezi, ciani Association
of Young Enterpreneurs of the
State of Ceara - AJEC.

No poti do ustonovitve poritetnih sklodov

Zbornica gradbenistva in IGM
po uspehu na razpisu evropske
komisije zacenjata projekt
Post-crisis Social Dialogue
in the Construction Sector
(SoDiCo), v katerem bosta 5

sindikatom delavcev gradbene-
ga sektorja, nacionalnimi pa-
noznimi delodajalskimi organi-
zacijami in sindikati iz Hrvaske,
Boigarije, Madzarske, Avstrije
in Belgije zasnovala primeren

koncept paritetnih socialnih
skladov. Paritetne sklade, ki so
uveljavljeni v vecini zahodno-
evropskih drzav, ustanavljajo,
vanje vplacujejo in upravljajo
socialni partnerji sami ter
dopolnjujejo obstojece drzavne
strukture za izboljsevanje
polozaja zaposlenih in podjetij.
V gradbenistvu jih loeimo na
tri kljucna podrocjO: zdravje in
varnost pri delu, usposabljanje

zaposlenih ter podroeje dela in
zaposlovanja v panogi, to je in-
solventnost, stecajne postopke,
prisilne poravnave, odpravnine
zaposlenim, placilo odsotnosti
delavcev med prazniki, nado-
mestilo plac zaposlenim ob
slabem vremenu, nadomestila
svojcem v primeru smrti zapo-
slenih in dodatno pokojninsko
zavarovanje. Vec na: sodico.
gzs.si

Les je lep - 0 premolD izkoriscen
V zadnjih desetih letih se je
stevilo zaposlenih v slovenski
proizvodnji pohistva prepolo-
vila - v panogi primanjkujejo
procesi razvojnega prestrukturi-
ranja. Kakor je 6. novembra na
konferenci 0 rozvojnih mozno-
stih pohistvene panoge opo-
zoril direktor GZS- Zdruzenja
lesne in pohistvene industrije

Igor Milavec, je bilo v lesno-
predelovalni industriji ze pred
krizo »stirikrat manj razvojnega
kadra in kar sedemkrat manj
vlaganj kot v Avstrij i«. Da je v
lesnopredelovalni industriji ve-
lik potencial, so se strinjali vsi
sodelujoci - od akademskih in
raziskovolnih krogov do kreativ-
nih industrij in gospodarstva.

Ceprav je bil ze pred stirimi leti
predstavljen projekt Gozd in res
za trajnosti razvoj in pripra-
vljena panozna strategija ter
akCijski nacrt Lesje lep, ki go
je letos sprejela tudi viada, se
zahtevni konkurenci iz tujini se
danes ne znamo upreti.


